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Dagsorden SB onsdag den 30. august 2023 kl. 17.00-20.00 

OBS vær opmærksomme på at vi starter kl. 17, jf. aftale ved sidste SB møde 
 

Sted: Afdeling Sjælsø                                    Forplejning: Ja😊 

Mødeleder: første punkt – valg af referent Referent: Lise 

Søren Kvistgaard Rasmussen (formand og forælder), Sofie Taudorf Lorensen (forælder), Søren Backer Lindgreen (næstformand, forælder), Frederik Liljefred (forælder), Jesper 
Nørholt (forælder), Michael Nyhus Brethvad (forælder), Heidi Falden (forælder), Andreas Asbirk (medarbejderrepræsentant Sjælsø, lærer), Kirsten Stilling (medarbejderrepræsentant 
Høsterkøb, lærer), Isak Bøs Andersen (forperson elevråd) og Maria Norsk Jensen (forperson elevråd), Knud Skadborg(kommunalbestyrelsen), Lise Klint Eller (souschef), Frank 
Schmidt (souschef),  Bitten Schrøder (skoleleder)  
 
Afbud: Knud Skadborg 

Pkt Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi opnå? (mål)  
 

Proces (Hvordan) Tid Referat 

1 Mødeleder Valg af mødeleder og velkommen til Isak og Maria 
 

Valg 5 min. Kort introduktion af SB-medlemmerne og 
velkommen til de to nyeste medlemmer. 

2 Økonomi 
 

SB skal tage stilling til om/hvor mange af de afsatte 2.1 
mio kr. der skal indgå i renoveringen af blok 1, hvortil der 
er afsat en ekstrabevilling på 6 mio. 
 
På BSU møde den 26. juni blev det besluttet at bevillige 6 
mio kroner til renovering af blok 1. Se bilag 1 nedenfor. 
 
I budgetaftalen er der afsat 10 mio kroner til udmøntning 
over en årrække til de skoler, der ikke har større 
renoveringsprojekter: ”…Med denne budgetaftale prioriterer vi 40 

millioner kr. til renovering på skolerne. Pengene fordeler sig med 
samlet 30 millioner kr. i årene 2023, 2024 og 2025 til 
Dronninggårdskolens bygninger, så man kan tage imod den samlede 
udskoling, og 10 millioner kr. i skoleåret 8 2023/2024 til de øvrige 
skoler: Trørødskolen, Vedbæk Skole, Birkerød Skole, Rude Skov 
Skole og Skovlyskolen. Heraf finansieres de 5,4 millioner kr. ved de i 
forvejen afsatte midler. Pengene udmøntes ud fra elevtal til 
skolebestyrelsernes disposition. Budgetpartierne er enige om, at 
beløbet ikke er fuldt dækkende, og er derfor enige om at genbesøge 
dette spørgsmål løbende ved kommende budgetforhandlinger…”  

Kort indledning v. 
Søren og Bitten, 
herunder status 
på vandskade. 
 
Input (skriftligt 
eller ved person 
fra Ejendomme) 
om tankerne om 
renoveringen, 
hvad ligger der i 
de foreslåede 
beløb, så SB kan 
tage stilling til 
ønsket om at 
bidrage fra ”egen” 
renoveringspulje. 
 

50 min Søren K har haft talt med Simon fra 
ejendomme om renovering og økonomien i 
renoveringsprojektet. 
 
Forinden havde Søren K forespurgt, om 
det var muligt at få en ud fra Ejendomme, 
som kunne give en større indsigt til den 
samlede skolebestyrelse om økonomien. 
Det ønske har desværre ikke kunne 
imødekommes. 
 
Der er et ønske om en helhedsrenovering 
af blokken (altså også facade og vinduer). 
Derfor er det ikke nok med de 6 millioner. 
Hvis det koster mere, fortalte Simon, at 
man så kunne tage 1.6 millioner fra SB-
puljen.  
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Side 7/8 i budgetaftale 2023 – se evt. her: 
https://www.rudersdal.dk/files/media/2022/40/budgetaftal
e_2023_final.pdf  
 
Vi får vores fulde andel (elevtalsreguleret) udmøntet nu. 
Beløbet som SB skal forholde sig til er 2.1 mio. til 
renovering. Af sagsoplægget fremgår det at BSU 
indstiller at en del af dette beløb allokeres til renovering 
af blok 1 sammen med de afsatte 6 mio. 
Der ønskes i alt 1,6 mio. fra SB-puljen. 
 
Hvis I ønsker at kigge ind i baggrundsstoffet for møderne 
i BSU hvor ovenstående er behandlet så kig her: 
https://dagsordener.rudersdal.dk/ og kig på møderne 
afholdt den 14. og 26. juni 2023.  
 
I kan også kigge i de medsendte dokumenter, som er 
skoleområdets baggrundsmateriale: 

• Document 13 

• Document 14 
 
Søren K. er i dialog med Martin om det er muligt at der er 
en fra Rudersdal Ejendomme, der deltager ved mødet. 
Alternativt kommer der yderligere skriftlig information om 
hvad der tænkes indgår i de to beløb, som BSU har 
forholdt sig til. 
 
Henover sommeren har vi større vandskade i blok 3.  
Mindre vandindtag i blok 1 og 2 og hallen.    
Vi har udover almindeligt efterslæb på vedlighca. 140 
punkterede ruder (SB har nævnt det allerede for 5 år 
siden)  
 
Stort ønske fra skolen om i hvert fald at prioritere plan om 
døre i blok 2 jf. bilag 2 med markerede døre i prioriteret 
rækkefølge, som elever og medarbejdere har været 

 
Dialog og 
beslutning  

Bestyrelsen undrer sig over, hvordan tallet 
1.6 millioner kommer fra? 
 
Bestyrelsen ønsker som udgangspunkt 
ikke at drive bygninger, men ønsker 
naturligvis at der er er en skole, som 
hverken er usund eller utæt at være på 
eller ikke kan låses. 
 
Bestyrelsen gerne kvittere og takke for det 
udmøntede beløbet. 
 
Bestyrelsen drøftede andre 
renoveringsønsker til Rude Skov Skole – 
udover det åbenlyse behov for 
tagrenovering og facaden på afd. Sjælsø, 
samt låsesystemet på Høsterkøb som er 
forældet og skal udskiftes, da det ikke 
længere kan opdateres og der derefter er 
udfordringer med at låse skolen og nye 
nøgler kan ikke skaffes. 
 
Nogle af de øvrige renoveringsønsker er: 
-Døre på Sjælsø. Det har bestyrelsen 
påpeget i en årrække 
-Ruder på Sjælsø. Der pt. 140 punkterede 
ruder. Det er der ligeledes givet udtryk for i 
en årrække. 
-Facade på Sjælsø.  
-Rengøring af koblede vinduer på 
Høsterkøb. Da der blev sat nye op 
indvendigt, blev de eksisterende ikke 
rengjort. Det gør at der er meget snavsede 
vinduer, som er ’lukket’ inde. 

https://www.rudersdal.dk/files/media/2022/40/budgetaftale_2023_final.pdf
https://www.rudersdal.dk/files/media/2022/40/budgetaftale_2023_final.pdf
https://dagsordener.rudersdal.dk/


         
 

3 
 

involveret i og har et stort ønske om. Hver dør koster ca. 
40.000 kr.  
Det er helt nødvendigt at skifte låsesystem på Høsterkøb, 
da der ikke kan etableres nye nøgler og de gamle ikke 
kan opdateres, så det er vanskeligt at låse og sørge for at 
alle har nøgler der virker – indhentet tilbud siger 
127.750,75 eksklusiv moms. 

-Overdækkede cykelskure på Høsterkøb. 
-Legeområder – begge afdelinger, men 
særligt på Sjælsø. 
 
Beslutning om at Skolebestyrelsen ønsker 
at indkøbe døre til blok 2 på afd. Sjælsø. 
 
Den resterende renovering, hvor 
bestyrelsen anerkender det store behov 
renovering, ønsker bestyrelsen ikke at 
afsætte økonomi til, da det må være en 
forudsætning at en skole hverken er 
usund, utæt eller ikke kan låses. 
 
Bestyrelsen ønsker inputs fra elevrådene 
om, hvad der er af ønsker til renovering. 
 
Ønskerne bliver prioriteret og besluttet ved 
næste møde d. 18.9.næste møde. 
 

3 Meddelelser 
 

• Meddelelser fra de forskellige repræsentanter 

• Formand 

• Skoleleder 

• SFO/SFK 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Elevrådsrepræsentanter 

• Repræsentant fra Kommunalbestyrelsen 

Meddelelser fra 
de enkelte 

30 min.  
Formanden: 
Foreløbig deltagelse på to forældremøder 
på Høsterkøb med rigtig godt fremmøde. I 
denne uge på Sjælsø.  
 
Skoleledelsen: 
Dejlig opstart efter sommerferien, trods 
vand flere forkerte steder (vandskader). 
 
Der har været styregruppemøde i LEAPS-
regi. Der var ros for status på LEAPS. 
Drøftelse af 5. årgang på skolen og 
elevtallet. 
 
Gode forældremøder med god stemning 
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og dejligt at stå og afholde fællesdelen 
sammen med skolebestyrelsen. 
 
Sygefraværsindsats som er udbudt i 
skoleområdet efter god erfaring fra 
daginstitutionsområdet. Ledelsen har budt 
ind på at være en del af indsatsen, som 
derfor starter op i september måned. 
 
To stillinger opslået. En grundet lærer der 
er stoppet og en til et vikariat grundet en 
sygemeldt lærer. 
 
SFO/K:  
Pædagoger får også planlagt LEAPS- 
kompetenceudvikling. 
Pædagogerne afholder møder om 
årsplanlægning på Sjælsø. 
Arbejde med og kommunikation om 
struktur til forældrene på Høsterkøb. 
Information om forældreønsker om at 
bidrage til forplejningen i SFO på HØ.  
 
Medarbejder: 
SJ: Nyt personalerum på Sjælsø. Rart at 
være tættere på hinandens 
arbejdspladser. 
 
HØ: Travlt med LEAPS og klargøring og 
afholdelse af forældremøder. 
I denne uge vælges repræsentanter til 
elevrådet og grønt råd. 
 
Elevrådet: 
Elevrådsmøde afholdes på mandag. 
Bl.a. forslag om at samle skrald på skolen. 
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Ønske om førstehjælpskursus. 
Deltagelse i møde i Rudersdal fælles 
elevråd. Her blev der lavet skulpturer i 
franskbrød. 
Bl.a. forslag om at lave en pendant til Vilde 
Vulkaner/Hop og Rock for de ældre elever 
(ældre end 5. årg.) 
 

4 LEAPS  Skoleåret 2023 2024. 3 – 4 forløb af 6-8 ugers forløb.   
Det autentiske samarbejde – matchmaking 2/11 
 

Orientering.  
Invitation til at 
være med i RSS 
film.  

10 min. Frank fortalte om LEAPS i indeværende 
skoleår. 
 
9. årg.: et forløb, som er i gang pt. 
 
Fokus på deeperlearning, hvilket er 
årsagen til de længere forløb.  
Katafonden supporterer. 
 
Det autentiske samarbejde: 
I november er der matchmaking ml. lokale 
virksomheder og skolen. Her hjælper 
Katafonden. Der er et samarbejde med 
kommunens erhvervschef Bjørn. 
 
I skoleårets sidste forløb skal der være et 
samarbejde ml. virksomhed og skole. 
 
Der vil være fire interne 
styregruppemøder, som vil være placeret 
efter hvert LEAPS-forløb. 
 
Sofie vil gerne fortsætte som 
forældrerepræsentant i den interne 
styregruppe. Heidi vil også gerne sidde 
med i den. Derfor har vi nu to 
forældrerepræsentanter i den interne 
styregruppe. 
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I år skal der laves elevporteføljer med 
eleverne.  
 
De der har lyst afprøver elevstyrede 
samtaler (skole-/hjem). Høsterkøb har 
allerede stor erfaring med dette, som vil 
blive delt med resten af skolen.  
Der er forældreerfaring med, at det er 
mindre godt med den type samtaler, da 
oplevelsen har været, at det kun har været 
en samtale ud fra et elevperspektiv. 
 
Fra næste år er det et ’skal’ med den 
elevstyrede samtale.  
Samtalerne vil blive suppleret med 
Meddelelsesbogen. 
 
Ønske om nogle forældre der har lyst til at 
deltage i en film om LEAPS.  
 

5 Høringssvar 
budgetforslag 2024-
2027 

Udarbejde høringssvar, jf. bilag 3 nedenfor - mail fra 
Hanne Dencker angående høringssvar. 
 
Se endvidere medsendte bilag, der var vedhæftet mailen 
angående høringssvar: 

• Budgetforslag 2024-2027 

• Handlekatalog 2024 

• Sektoranalyse ældreområdet 
 
Samt  

• Skoleområdets områdeMEDs høringssvar til 
handlekatalog 

Det var med som bilag til punktet på BSU møde den 16. 
august – I kan se fulde dagsorden her, hvis det har 
interesse: 

Dialog med afsæt 
i det fremsendte 
materiale 
 
Valg af lille 
gruppe, der 
udarbejder forslag 
til høring 

25 min. Pkt. 3.1 og 3.3 er på ingen måde noget 
bestyrelsen kan bakke op om. 
 
Man ønsker fortsat drift af skolebus og 
svømmebus. 
 
Ønske om at have længere tid til at 
udarbejde et høringssvar.  
 
Søren K udarbejder et høringssvar. 
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https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne-
-og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-
17aa-4dd6-8343-86088d84a055 
 

6 Digital dannelse  Arbejdsgruppe: Søren, Søren og Heidi har et lille oplæg 
med.  
--------------------  
Vi skal tale digitalisering og brug af digitale enheder i 
både undervisnings- og fritidsdelen. 
Arbejdsgruppen og SB laver et sæt retningslinjer, som 
laves til princip.   
 
Oplægget om Digital dannelse fra mødet med 
kontaktforældre kan genbesøges her:  

Forældreaften (22/23) by Digital Dannelse on 

Prezi Next 
 
Link til padlet hvor forældrene kom med input efter  
oplægget kan ses her:  
Skolebestyrelsens møde med kontaktforældre 

2. februar 2023 - de gode input:-) (padlet.com) 
 
Inspiration fra Søholm skolen (Søren har set noget) 
 
Elevstemmen – hvordan kan elevrådet bidrage aktivt ind i 
dette?  
 
Der kan også hentes viden/inspiration fra ”Skole og 
forældre”: 
http://www.skoleborn.dk/nov_2015/13-skoleguide-digital-
dannelse.html 

Arbejdsgruppen 
fremlægger 
oplæg. 
 
Afklaring af næste 
skridt. 
 
 

45 min. Arbejdsgruppen fremlagde det de havde 
valgt at fokusere på i første omgang, da 
det er et stort område, at skulle udarbejde 
et princip for. 
 
Forslaget til det første princip omhandler 
privat brug af skærme (iPad, telefoner, 
Smartwatchs osv.). 
Forslag om at man som udgangspunkt 
afleverer sin telefon, når man møder og får 
den, når man kommer hjem. 
 
Opmærksomheder på: 
Hvem hæfter for bortkomne telefoner, hvis 
de er i skolens varetægt? 
 
At man har noget der er relativt færdigt 
inden man præsenterer det for eleverne. 
 
Vi vil aldrig blive fuldstændig enige.  
 
Et princip skal give nogle valgmuligheder. 
Det er den overordnede ramme, men der 
skal være råderum til at skolen udarbejder 
en retningslinje. 
 
Hvad er en kerneopgave for 
medarbejderne på skolen?  
Man skal huske på, at hvis man pålægger 
medarbejderne at indsamle eksempelvis 
telefoner, hvad er det så der ikke bliver tid 
til. 

https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-8343-86088d84a055
https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-8343-86088d84a055
https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-8343-86088d84a055
https://prezi.com/view/itXBfoMvpYEmvVP9hKcu/
https://prezi.com/view/itXBfoMvpYEmvVP9hKcu/
https://padlet.com/zeb2zsy9ab/skolebestyrelsens-m-de-med-kontaktfor-ldre-2-februar-2023-de-i2l1m2k11hme6vlr
https://padlet.com/zeb2zsy9ab/skolebestyrelsens-m-de-med-kontaktfor-ldre-2-februar-2023-de-i2l1m2k11hme6vlr
http://www.skoleborn.dk/nov_2015/13-skoleguide-digital-dannelse.html
http://www.skoleborn.dk/nov_2015/13-skoleguide-digital-dannelse.html
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Børn der har nogle særlig behov kan 
telefonen måske være et godt åndehul for. 
 
Skærmene har en rolle ift. børns 
mistrivsel. 
 
Forslag til processen for inddragelse: 
At bestyrelsen sender et udkast ud, som 
forældre, elever og medarbejdere kan 
kommenteres på. 
 
Gruppen arbejder videre med 
udgangspunkt i dagens inputs. 
 
Næste møde vil punktet komme på igen, 
hvor arbejdsgruppens forslag vil blive 
drøftet mhp. at det kan sendes i høring 
hos forældre, elever og medarbejdere efter 
næste møde. 
 

7 Forældreråd    Uklare meldinger om forældreråd og forskellige 
holdninger i SB. Afklaring.  
Hvad kan forældrerådet som vi ikke kan allerede i dag 
med forældre/kontaktforældre?   

Orientering og 
beslutning 

10 min  Godt med inddragelse. 
 
Et forældreråd har ikke et mandat. 
 
Hvad kan eventuelt nye råd, som vi ikke 
allerede kan gennem SB og 
kontaktforældre? 
Vi kan godt komme i dialog med 
forældrene allerede. 
 
Forslag om at SB-medlemmerne kan have 
møde med kontaktforældrene på de to 
afdelinger, så man har inputs med fra dem 
til SB-møderne. 
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Forslag om, at der bliver tænkt ind i en 
fælles skole, hvis kontaktforældrenes skal 
mødes et par gange om året med SB-
medlemmerne og også med 
medarbejderne.  

8 Eventuelt   5 min Forslag om at have rundvisning på de 
næste møder. 
 
Forslag om at SB bliver mere jævnt fordelt 
på ugedagene. Vi kan også tjekke om der 
skulle være sammenfald med flere 
Kommunalbestyrelsesmøder, som der var 
i dag.  
 
SB mødet i november har sammenfald 
med Skoleforum, hvor skolelederne også 
er inviteret med. Det rykkes til den 28. 
november. 
 
Lærernes/medarbejdernes dag d. 5.10. 
Dejligt hvis SB vil gøre noget igen. 
 
Vil SB have en stand eller et eller andet til 
åbent hus – LEAPS-fremvisning d. 5.10 
(SJ) og d. 6.10 (HØ) Salg af t-shirts? 

Kommende møder Mandag 18. september på HØ 
Tirsdag 10. oktober på SJ 
Tirsdag 28. november på HØ 
Mandag 8. januar på SJ 
Onsdag 21. februar på HØ 
Mandag 18. marts på SJ 
Torsdag 18. april på HØ 
Mandag 13. maj på SJ 
Tirsdag 11. juni på HØ 
 
Møderne afholdes kl. 17.30 – 20.00 med undtagelse onsdag den 30. august.  

Punkter til kommende møde: 
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• Kigge på de nyere læringsmiljøer på afdeling Sjælsø… 

• SB årshjul 

• De to andre fokuspunkter fra statusundersøgelsen: Rude Skov Skole er "Vores skole" - Fokus på social og faglig trivsel samt fællesskab og Fastholdelse og 
rekruttering - Medarbejdere på skolen. 

• Læringsmiljøer 

•  
 

 

Bilag 1 – Uddrag fra Referat fra BSU møde 26. juni 2023 

Resumé 

Forvaltningen søger en anlægsbevilling i 2023 til renovering af Rude Skov Skole og Vedbæk Skole finansieret af kommunens kassebeholdning. 

Sagen forelægges Børne- og Skoleudvalget, Økonomiudvalget og Kommunalbestyrelsen til godkendelse. 

Sagsfremstilling 

I forlængelse af akutopbremsningstiltagene for 2023 har budgetforligspartierne indgået en aftale om at tiltræde en række akutopbremsningstiltag, der 

reducerer presset på servicerammen. Samtidig er det med aftalen besluttet at prioritere de frigivne midler til konkrete anlægsprojekter på to udvalgte 

skoler svarende til 8,6 mio. kr. 

Som følge heraf indstilles det i nærværende sag, at der frigives anlægsbevilling på i alt 8,6 mio. kr. fordelt med 6 mio. kr. til renovering af dele af Rude 

Skov Skole og 2,6 mio. kr. til modernisering og zoneinddeling af Vedbæk Skoles skolefritidsordning (SFO) og skolefritidsklub (SFK). 

Beskrivelse af renoveringsprojekt på Rude Skov Skoles afdeling Sjælsø 

Rude Skov Skole afdeling Sjælsø er fra 1972 og består af fire blokke (fløje) og en selvstændig halbygning. Hver blok har tagpaptag udført som built-up-tag 

på betonelementer. 

I 2020/2021 blev taget på blok 4 og hallen udskiftet. De resterende tage er alle utætte og udskiftningsmodne. Forvaltningen anbefaler, at taget på blok 1 

udskiftes snarest muligt. 

I projekter af denne størrelse foretager Rudersdal Ejendomme et helhedssyn af bygningens vedligeholdelsesbehov. Her vil mindre 

vedligeholdelsesaktiviteter på klimaskærm (tag og facade) medtages, såfremt økonomien tillader det. På denne måde opnås en mere ensartet 
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vedligeholdelsesstand, hvor de forskellige bygningsdele følges ad. I dette konkrete projekt vil der udover tag og facade blive søgt gennemført udskiftning 

af ruder i den berørte bygning. 

Forvaltningen anbefaler at afsætte en budgetramme for projektet på 6 mio. kr. finansieret af kommunens kassebeholdning. 

Hertil kommer puljen til renovering af skoler besluttet i Budgetaftalen 2023-2026, hvoraf 2,1 mio. kr. tilfalder Rude Skov Skole og at 1,6 mio. kr. heraf vil 

kunne indtænkes i projektet. Dette forudsætter, at skolebestyrelsen godkender anvendelsen. Forvaltningen forventer, at der med en eventuel samlet 

ramme på 7,6 mio. kr. kan håndteres både tag, facade og vinduer i skolens blok 1. 
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Bilag 2 – oversigt over blok 2 med ønskede døre i prioriteret rækkefølge 
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Bilag 3 – Mail angående høringssvar til budgetforslag 2024-2027 

Kære skolebestyrelsesformænd, skoler og PersonaleMED for Udviklingsafdelingen og Sekretariatet 

 
Hermed sendes på vegne af skolechef Martin Gredal budgetforslag 2024-27 for Rudersdal Kommune i høring. Høringsfristen er mandag d. 4. 
september 2023 kl. 10 og høringssvar bedes fremsendt til undertegnede på e-mail: hd@rudersdal.dk  
 
Budgetforslaget er forvaltningens oplæg til budgettet for de kommende fire år. Det er udarbejdet under hensyntagen til den demografiske udvikling, de 
politisk vedtagne serviceniveauer og de givne økonomiske rammer mv. 
 
Budgetforslaget danner udgangspunktet for de kommende politiske forhandlinger om budgettet for 2024-27.  
 
Rudersdal Kommune oplever – ligesom landets øvrige kommuner – et stort udgiftspres på de store velfærdsområder, som det har været nødvendigt at 
investere massivt i. For at få budgettet for 2024 til at holde sig inden for de rammer, som KL og regeringen har aftalt, har det været nødvendigt at 
budgetlægge med en besparelsespulje på 10 mio. kr. årligt. Hvilke konkrete prioriteringer, der skal bidrage til at indfri puljen, aftales som en del af 
forhandlingerne om budgettet for de kommende år. 
 
For at understøtte kommunalbestyrelsens medlemmer i de kommende budgetforhandlinger, har forvaltningen udarbejdet et såkaldt handlekatalog, der 
identificerer mulige budgetforbedrende tiltag. Handlekataloget inklusiv en sektoranalyse af ældreområdet er vedlagt som bilag til denne høring. Ingen af 
forslagene i handlekataloget er vedtaget eller indarbejdet i budgetforslaget.  
Forvaltningen inviterer til en virtuel præsentation af hovedindholdet og -forudsætningerne i budgetforslaget for alle interesserede. Det sker onsdag d. 
23. august kl. 16-17. Det vil være muligt at stille spørgsmål til både borgmester Ann Sofie Orth og økonomichef Peter Lassen. Find mere information 
herom på kommunens hjemmeside på www.rudersdal.dk  
 
Høringsmaterialet udsendes til samtlige skolebestyrelsesformænd, skolernes MED-udvalg samt PersonaleMED for henholdsvis Udviklingsafdelingen og 
Sekretariatet. Jeg beder om hjælp til, at materialet videresendes til samtlige skolebestyrelsesmedlemmer samt til skolernes MED-udvalg. 
 
Har I spørgsmål til det fremsendte, er I velkomne til at rette henvendelse til undertegnede på e-mail: hd@rudersdal.dk  
 

Venlig hilsen 

Hanne Dencker 

Fuldmægtig 
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